

國立中興大學學生傑出金鑰獎頒授辦法

National Chung Hsing University Regulations Governing the Conferral of the Golden Key Award

73 年 1 月 25 日 72 學年度第 1 次訓育委員會訂定

January 25, 1984 Formulated in the 1st Talent Cultivation Committee Meeting of Academic Year 1983

106 年 4 月 28 日學生事務會議修正(第 2 條)

April 28, 2017 (Article 2) Amended in the Student Affairs Meeting

114 年 11 月 28 日學生事務會議修正(第 1、2 條)

November 28, 2025 (Article 1 and 2) Amended in the Student Affairs Meeting

第一條 國立中興大學為激勵青年敦品勵學，表揚應屆學士班畢業傑出學生，以培植人才，蔚為國用，特訂定本辦法。

Article 1 The National Chung Hsing University (hereinafter referred to as the University) has formulated the Regulations Governing the Conferral of the Golden Key Award (hereinafter referred to as these Regulations) to commend prominent graduating bachelor's students and cultivate talents for the nation.

第二條 甄選方式：

Article 2 Selection method:

一、 於每學年第二學期辦理。

I. The selection shall be undertaken in the second semester of each academic year.

二、 各學院於應屆學士班畢業生中，品學特優者，每一學系(學士學位學程)每屆得甄選一人(有雙班之各系可選拔兩名)。

II. Every college shall select one outstanding graduating bachelor's student in each department (bachelor's degree program) every year. For programs with dual classes, two students may be selected.

三、 由各學院院長邀集有關人員，組成甄選小組，依甄選標準及前款所述之甄選名額，選拔金鑰獎候選人。

III. The dean of each college shall convene a selection committee comprised of relevant personnel to select candidates for the Golden Key Award based on the selection method and the number of candidates specified in the preceding subparagraph.

四、 學務處生輔組負責彙整以上推薦學生資料，簽請校長核定當選名單。

IV. The Student Life Division, Office of Student Affairs, shall be responsible for compiling the recommended student data mentioned above and the list of winners shall be submitted to the President for approval.

第三條 甄選標準：

Article 3 Selection criteria:

一、 在校四(五)學年七(九)學期中，學業平均成績在八十分以上及操行成績在八十五分以上，並有詳盡具體優良事蹟者。(請附送在校期間成績單)。

I. During the 4 (or 5) academic years and 7 (or 9) semesters, students must maintain an average academic score of 80 or above and a conduct score of 85 or above, with detailed and specific outstanding achievements. (Please provide the transcript during the period of enrollment.)

二、 在校期間，曾獲頒「菁莪獎」者。(請附送榮譽證書影印本)。

II. Those who have received the Ching-O Award during their period of study. (Please provide a photocopy of the certificate of honor.)

第四條 嘉獎方式：

Article 4 Award method:

一、 金鑰獎學生頒發中英文證書一紙。

I. Recipients of the Golden Key Award will be granted a certificate in both Chinese and English.

二、 金鑰獎獲獎者依「斐陶斐學會」規定擇優推薦為該學會會員。

II. Recipients of the Golden Key Award will be recommended as members of The Phi Tau Phi Scholastic Honor Society according to the regulations of the society.

第五條 本辦法經學生事務會議通過後，陳請校長核定後實施，修正時亦同。

Article 5 These Directives and any amendments shall be implemented after being passed by the Student Affairs Meeting and approved by the President.